
Kövér László (Fidesz):

Képesek vagyunk 
legyőzni a szocialistákat

-  A Fidesz esélyeit semmi
képpen sem akarom százalék
ban kifejezni, megjósolni. Egy
részt mert nem szeretném „el
kiabálni'’. másrészt pedig jelen 
pillanatban nagyon képlékeny
nek tűnik a magyar belpolitikai 
élet -  nyilatkozta lapunknak 
Kövér László, a Fidesz frakció- 
vezetője. -  Megítélésem sze
rint azonban -  folytatta -  a 
küzdelem az MSZP és a Fidesz 
között fog folyni. Remélem, a 
„meccs” végül is a mi jav unkra 
dől el. Úgy látom, jelenleg mi 
vagyunk az egyetlenek, akik 
képesek leszünk legyőzni a 
szocialistákat.

-  Nem tűnik túlságosan 
merész jóslásnak az sem -  véli 
a fiatal demokrata politikus 
hogy a három póluson szereplő 
politikai tényezők, tehát egyfe
lől az MSZP, másfelől a jelen

legi kormánykoalíció három 
pártja, harmadrészt pedig a Fi
desz és az SZDSZ „csoportja” 
közül egyik sem lesz képes ar
ra, hogy önmagában abszolút 
többséget szerezzen. A három 
irányzatból tehát kettőnek -  
legalábbis részben -  össze kell 
fognia ahhoz, hogy kormány- 
többséget tudjon alkotni.

-  Nem látszik valószínű
nek, hogy a parlamenten kívüli 
erők jelentős mértékben meg
erősödjenek, azaz bármelyik 
jelenleg parlamenten kívüli 
párt valami földcsuszamlás
szerű elmozdulás következté
ben -  számottevő politikai té
nyezővé váljon. Úgy látom 
viszont, hogy a koalíció szava
zóbázisa nem csökkent tovább 
ahhoz képest, amit a közvéle
mény-kutatási eredmények 
hosszabb ideje mutatnak.
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